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Grundejerforeningen Holmens Bakker v/formand Jørn Falch, Kometvej 7, 8400 Ebeltoft 

 

Referat fra ordinær generalforsamling i 

”Grundejerforeningen Holmens Bakker” 

Tidspunkt: Søndag den 21. maj 2017 kl. 10.00 

Sted: Ebeltoft Park Hotel 

Dagsorden: I henhold til udsendelse 

1. Klaus Purup blev valgt som dirigent og kunne efterfølgende konstatere, at generalforsamlingen var lovligt 

indkaldt i henhold til vedtægterne 

2. Formandens beretning blev aflagt (vedhæftet) 

3. Det reviderede regnskab og budget for 2016/2017 blev godkendt. Kontingent fortsætter uændret for det 

kommende år. Det blev ligeledes accepteret af forsamlingen, at grundejerforeningen fastholder en 

likviditet på ca. 100.000 kr. til dækning af især eventuelle udgifter på vejnettet. 

4. Behandling af forslag fra bestyrelse og medlemmer 

Der var ikke modtaget forslag fra grundejerforeningens medlemmer og der var ikke fremlagt forslag fra 

bestyrelsen. 

5. Valg af: a. To (2) bestyrelsesmedlemmer 

På valg til bestyrelsen var: 

Niels Henriksen – som modtog genvalg 

Jørn Falch  - som modtog genvalg 

Revisor  Jørgen Faarbæk modtog genvalg. 

Bestyrelsen konstituerede sig efterfølgende med følgende: 

Jørn Falch (formand) 

Cecil W Nielsen (kasserer) 

Niels Henriksen (vejformand) 

Klaus Purup 

Bent Sejr 

Lars Winding (suppleant) 

6. Under eventuelt blev der forespurgt til status omkring drænledningen idet nogle matrikelejere i den 

sydlige ende af Holmensvej/Planetvej gennem vinteren har haft problemer med frit vand på grundene. 
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Skylning af dræn på grundene har ikke bedret situationen. Det blev fremført, at drænføringen under vejen 

eventuelt var beskadiget. Dette vil bestyrelsen følge op på. For at komme drænvandsproblemet nærmere, 

blev det samtidig besluttet, at bestyrelsen vil bede alle grundejerforeningens medlemmer melde tilbage, 

hvorvidt der er problemer med bortledning af vand fra deres matrikler og eventuelt er nedlagt drænledning 

på deres grund. Når denne kortlægning er på plads, kan grundejerforeningen fortsætte dialogen med 

kommunen omkring en mere effektiv løsning på problematikken. 

Der blev spurgt til status på hjertestarteren og formanden kunne fortælle, at der afventes et tilbud fra 

Holmriis på installation og servicering. 

Endelig blev det foreslået og vedtaget, at årets vejfest afholdes lørdag d. 2 september. Nærmere 

information vil blive rundsendt på mail eller SMS. 

Med venlig hilsen 

Bestyrelsen 


